
PROTOKOL NTXXXVIU23
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 22.02.2023 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

Ad.1.
Obrady otworzyla i przewodnicryla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecno5ci stwierdzila prawomocno5i obrad. W sesji

uczestnicryli Radni, Burmistrz Sura2a, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,
soltysi.

Ad.z.

Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:
1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Projekt uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie gminy na2023r.
4. Projek uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sura2 na lata 2023 -2029.
5. Projekt uchwaty w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Bialostockiemu

na dofinansowanie zadania pod nazw4 ,,Opracowanie dokumentacji
projektowej na: Przebudowg z rozbudow4 drogi powiatowej Nr 15178
TuroSri Dolna - SuraZ wraz z przebudowq mostu na cieku bez nazwy Wm
Kowale (gm. Sura2)"

6. Projekt uchwaly w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Bialostockiemu
na dofinansowanie zadania pod nazwq ,,Opracowanie dokumentacj i
projektowej na: Przebudowg z rozbudowq drogi powiatowej Nr 14888 na
odcinku ul. Zabtudowskiej w Surazu (od skzyZowania z ul. Bialostock4 do
skrzyZowania z ul. l l Listopada i Nr 15218 na odcinku ul. Pilsudskiego
w Sura2u do granicy gminy (gm. Suraz)"

7. Projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowo6ci SuraZ.

8. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXXVI/170/14 Rady
Miejskiej w Sura2u z dnia 30 stycznia 2014r. w sprawie podwy2szenia
kryterium dochodowego uprawniajqcego do przyzntania nieodplatnie
pomocy w zakresie do2ywiania w formie zasilku celowego- riwiadczenia
pienigZnego na zakup posilku lub 2ywnodci.

9. Projekt uchwaty w sprawie zmiany nr llll23/18 Rady Miejskiej w SuraZu
z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie okreSlenia zasad zwrotu wydatk6w
w zakresie doZywiania w formie posilku albo Swiadczenia rzeczowego
w postaci produkt6w 2ywnoSciowych dla os6b objgtych wieloletnim
rz4dowym programem ,,Posilek w szkole i w domu" nalata20l9-2023.
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l0.Sprawozdanie z wysoko5ci Srednich wynagrodzeri nauczycieli na
poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych

'przez Gming Surai 2a2022r.
I l.Sprawozdanie z dzialalnoSci Gminnej Komisji Rozwiqzylvania Problem6w

Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Swu2 za
2022r.

12.Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Gospodarki
i BudZetu i Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji 2a2022r.

l3.Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy
zastgpczel oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-
2023.

l4.Informacja Burmistrza z realizacji uchwal podjgtych w 2022r. przezRadg
Miejskq w Sura2u.

l5.Przyjgcie protokotu obrad z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
1 6. Inform acj a Burmi strza S uraza z podj gty ch dzialaf, m iEdzy sesj ami.
lT.Zapytafia i wolne wnioski.
lS.Sprawy r6zne.
l9.Zakonczente obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Zaproponowano usunigcie z porzqdkt sesji punktu 7, tj.: Projekt uchwaly
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowoSci Sura2.

Radni Rady Miejskiej w Sura2u porz4dek obrad z zaproponowan)rmi zmianami
przyjgli 15 glosami za,, prz! 15 osobach obecnych. Imienny wynik glosowania
stanowi zal4cnik do protokolu.
Porz4dek obrad po zmianach byt nastgpuj4cy:

1. Otwarcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Projekt uchwaly w sprawie zmianw bud2ecie gmity na2023r.
4. Projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Sura2 na lata 2023 -2029.
5. Projekt uchwaly w sprawie pomocy finansowei Powiatowi Bialostockiemu

na dofinansowanie zadania pod nazwq ,,Opracowanie dokumentacj i
projektowej na: Przebudowg z rozbudowq drogi powiatowej Nr 15178
TuroSri Dolna - Sura2 wraz z przebudowq mostu na cieku bez nazwy Wm
Kowale (gm. SuraZ)"

6. Projekt uchwaty w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Bialostockiemu
na dofinansowanie zadania pod nazwq ,,Opracowanie dokumentacj I

projektowej na: Przebudowg z rozbudowq drogi powiatowej Nr 14888 na
odcinku ul. Zabfudowskiej w Sura2u (od skrzyZowania z ul. Bialostock4 do
skrzyZowania z ul. ll Listopada i Nr 1521B na odcinku ul. Pilsudskiego
w Sura2u do granicy gminy (gm. Suraz)"

2



7. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty nr XXXVI/170/14 Rady
Miejskiej w SuraZu z dnia 30 stycmia 2014r. w sprawie podwyZszenia
kryterium dochodowego uprawniajqcego do przyznania nieodplatnie
pomocy w zakresie doZywiania w formie zasilku celowego- Swiadczenia
pienigZnego na zakup posilku lub zywno6ci.

8. Projekt uchwaly w sprawie zmiany nr llll23ll8 Rady Miejskiej w Sura2u

z dnia 28 grudnia 2018r. w sprawie okre6lenia zasad zwrotu wydatk6w
w zakresie doZywiania w formie posilku albo Swiadczenia rzeczowego
w postaci produkt6w 2ywnoSciowych dla os6b objgtych wieloletnim
rz4dowym programem ,,Posilek w szkole i w domu" nalata 2019-2023.

9. Sprawozdanie z wysoko6ci Srednich wynagrodzeri nauczycieli na
poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych
przez Gming Sura2 za 2022r.

1 0.Sprawozdanie z dzialalnoSci Gminnej Komisji Rozwi4zywania Problem6w
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie Sural za

2022r.
I l.Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Gospodarki

i BudZetu i Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji 2a2022r.
l2.Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy

zastgpczej oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny ta lata 2021-
2023.

l3.Informacja Burmistrza zrealizacji uchwal podjgtych w 2022r. przez Radg

Miejskq w Sura'2u.

l4.PrzyjEcie protokolu obradz XXXVI sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
l5.Informacja Burmistrza SuruZaz podjgtych dzialaf, miEdzy sesjami.
16.Zapytania i wolne wnioski.
l7.Sprawy r6zne.
TS.Zakohczenie obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Ad3.
Zapoznano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmian w budZecie gminy na
2023r.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, jaki zakres uslug medycznych i kogo
obejmuje program ,,Korpus wsparcia senior6w" realizowany na terenie gminy
SuraZ?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 jest to kontynuacja z poprzedniego roku programu
obejmuj4cego zakupu opasek medycmych dla senior6w samotnie
zamieszkajqcych.
Pan Owczarczuk zwr6cit sig z pytaniem, czy zakres prac przewidzianych na
drogach powiatowych uwzglgdnia przebudowg kanalu burzowego?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 szczegfiowy zakres prac okreSli proj ektant
sporz1dzaj4cy dokumentacjg na drogi.
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Pan Owczarczuk stwierdzil, iZ prrymierzamy sig do realizacji dw6ch du2ych
odcink6w dr6g powiatowych na terenie Sura2a, a co sig dziele zdrog1powiatow4
na odcinku Sredziriskie-Rynki? Czy jej realizacja nast4pi w tym roku?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ nie ma szans, aby powy2szy odcinek drogi
powiatowej, tj . 4km drogi byl wykonany w roku 2 023 , gdyi wartoft tej inwestycj i
jest bardzo du2a, wigc bez poryskania rirodk6w zewngtrznych gminy nie stai na
wykonanie *yl4cznie p6l na p6l z Powiatem. Na chwilg obecnE, powiat jest
jeszcze w trakcie kompletowani a dokumentacj i.
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 zbudletu gminy bardzo duZe Srodki przekazujemy
na wykonanie dokumentacji na drogi powiatowe, tj. droga w kierunku
Bialegostoku, w kierunku tr-ap, droga Sredziriskie - Rynki. Czy gming bgdzie stai
na ich wykonanie w jednl,rn czasie?
Pani Zamojda stwierdzila, iz gmina partycypuje w kosztach sporz4dzenia
dokumentacji na drogi powiatowe, poniewa2 na t4 chwilg nie mamy opracowanej
dokumentacj i na Zadnq drogq powiatowq.
Pani Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy dokumentacja na wykonanie
odcinka drogi od skzyZowania z ul. Zablldowsk4, Bialostockq, Szkolnq do
granic gminy Sura2, uwzglgdnia budowg wyniesionego skrzy2owania
zbezpiecznym przejSciem dla piesrych przy szkole? Wnioskowala radna do pana
Burmistrza, aby ju2 ostatecznie rozwi4zat, ten problem przy fej planowanej
inwestycji. Stwierdzila radna, i2 gmina jest po przetargu i wylonieniu wykonawcy
na przebudowg stacj i uzdatniania wody na terenie miasta SuraZ w zwiqzkt z tym,
wnioskowala radna o przedstawienie wiEcej informacji w tym temacie oraz wigcej
informacji w sprawie zaplanowanej inwestycji dotyczqcej modemizacji
oSwietlenia ulicznego na terenie gminy Sura2. Im szybciej gmina wykonalaby
modernizacjg oSwietlenia, tym szybciej wygenerowalaby oszczgdnoSci na
oSwietleniu ulicznym.
Pan Sekretarz stwierdzil, iZ w tym tygodniu zostanie podpisana umowa na
wykonanie remontu hydrofomi w Sura2u. W przetargu wyloniono firmg, kt6ra
prace wycenila na kwotg ok. 7 mln. zl. Dokumentacja na modernizacjg
oSwietlenia ulicznego w gminie Sura2 musiala by6 zmieniona ze wzglgdu na
wigksze zapotrzebowanie budowy dodatkowych lamp oSwietlenia ulicznego.
W nastgpnym tygodniu zostanie ogloszony przetargna powy2sze zadanie.
Pani Dziemianiuk snvierdzila, i2 w lipcu otrzymaliSmy informacje, 2e nasz
wniosek na modemizacjg oSwietlenia dostal dofinansowanie, czy nie dalo siE
przewidzied w ciqgu p6l roku tych nowych lamp ulicznych?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 nikt sig nie spodziewal, 2e jest takie duZe
zapotrzebowanie sohys6w i mieszkaric6w na dodatkowq iloSi lamp ulicznych, tj.
ok. 100 szt. Jeszcze w miesi4cu styczniu trwaly konsultacje z osobami
kompetentnymi w tym temacie, aby stworzyi poprawnie zapytanie przetargowe.
Zdaniem radnej, Pani Dziemianiuk, takie konsultacje mozna bylo przeprowadzi6
du2o wczeSniej, gdyZ powinno zaleZet. gminie na wygenerowaniu oszczEdno6ci
na energii.
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Pan Burmistrz stwierdzil, iz pny takiej dodatkowej ilo6ci lamp o5wietlenia
ulicmego nie wygenerujemy oszczgdnoici2l3 ztiycia energii, by6 mo2e bgdzie
to w granicach 50% - 40%.
Pani Przewodnicz4camtr6cila sig z pytaniem, do kiedy jest przewidziany termin
r ealizacji powy2sze go zadafia?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2realizacjazadania przewidziana jest naczas powy2ej
l2 miesigcy od daty podpisania umowy z wykonawc4, jednak chcemy to wykonad
w dw6ch etapach: etap I - wymiana istniej4cych lamp ulicmych do korica lipca
2023r., etap II- rozbudowa dodatkowych lamp.
Pan Jaroszko zwr6cll sig z pytaniefr, c4 moLna podzielid prace prry
planowanym remoncie drogi powiatowej Suraz-Biatystok na dwa etapy: I etap-

remont drogi poza granicami miasta SuraZ i II etap remont w obrgbie miasta?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz w chwili obecnej zabezpieczamy Srodki w bud2ecie
na przygotowanie dokumentacji na remont tej drogi, arealizaqajei mo2e nast4pii
te2 wieloetapowo w zaleZnoSci od posiadanych Srodk6w.
Pan Danilczuk zwr6cil sig z pytanien, c4 jest zasadne wykonanie ScieZki

rowerowej prry zaplanowanym remoncie drogi powiatowej SuraZ-Bialystok
(obrgb gminy SuraZ)? Zdaniem radnego, zaplanowana Scie2ka rowerowa podwaja
koszty wykonania powy2szej inwestycji.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 wigkszoSd radnych opowiedziala sig za

ScieZk4 rowerowq i jest zasadne jej wykonanie.
Zaproponowal radny Pan Danilczuk, aby w zamian zatq Scie2kg wykona6 cyt. ,,
parg kilometr6w drogi, tam gdzie ludzie mieszkajq od kilkudziesigciu lat", jak
np. droga w Sre&iriskich o kt6r4 caly czas wnioskuje.
Sohys wsi Sredziriskie zwr6cil sig z pytaniem, dlaczego nie uwzglgdniono Scie2ki

rowerowej na odcinku drogi Rynki- Sredziriskie?
Pani Przewodniczqca stwierdzlla,izpo razpierwszy Radny zglaszatak4 potrzebg.

Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4czrlik do protokotu.

4d.4.
Zapomano radnych z projektem uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Suraz na lata 2023 -2029.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 13 os6b za, 2 osoby sig wstrzymaly, pny 15 osobach
obecnych. Imienny wynik glosowania stanowi zalqcznlk do protokotu.

Ad.5.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie pomocy finansowej
Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazw4 ,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na: Przebudowg z rozbudow4 drogi powiatowej Nr
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15 178 Turo6i Dolna - Sura2 wraz z przebudowq mostu na cieku bez nazwy Wm
Kowale (gm. SuraZ)"
Pan Bibulowicz zwr6cil sig z pytaniem, jaki odcinek drogi obejmuje powyzsze
zadanie? Zdaniem radnego, zabraklo zapisu w w/w uchwale, wskazujqcego, i2
projek bgdzie realizowany do granic gminy Suraz.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 dfugo56 projektu zaczyna sig od stacji cpN w Surazu
do granic gminy Suraz.
Pan Owczarczuk stwierdzil, iZ jest to teren Natura 2000 i prawdopodobnie
w okolicach mostku jest siedlisko Bobr6w, cry namtego nie zablokujq?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 w 6lad za realizacjq dokumentacji technicmo-
projekowej idzie decyzja Srodowiskowa.
Pan Bibulowicz sfr,rierdzit, i2 Powiat wystqpil o decyzjg Srodowiskowq, ale tylko
na odcinek od stacji CPN w Sura2u do drogi Zwirowej prowadz4cej do Kowal.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 zostarrie to sprawdzone.
Przystqpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmikdo protokolu.

Ad.6.
Zapozrralrro radnych z projektem uchwaly w sprawie pomocy finansowej
Powiatowi Bialostockiemu na dofi nansowanie zadaniapod nazwq,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na: Przebudowg z rozbudowq drogi powiatowej Nr
14888 na odcinku ul. Zabludowskiej w Surazu (od skrzy2owaniazul. Bialostockq
do skrzyZowania z ul. 11 Listopada i Nr l52lB na odcinku ul. pilsudskiego
w Surazu do granicy gminy (gm. Suraz)"
Pan Woloszcryk zwr6cil sig z pytaniem, czy Pan Burmistrz bgdzie wnioskowal
aby ten proj ekt uwzglgdniat r6wnieZ wyniesione skrry2owanie przy szkole
w SuraZu?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmina bgdzie wnioskowala o to skzy2owanie przy
realizacji tego zadania, ale w migdry czasie, jeleli pojawi sig moZliwoSd
pozyskania dodatkowych Srodk6w, to gmin4 bgdzie sig o nie ubiegai.
Pani Dziemianiuk zwr6cila siE z pytaniem, czy Powiat planuje wykonanie
dokumentacji technicznej na ten fragment drogi powiatowej Suraz- tr-apy, ale na
odcinku gminy tr-apy?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmirra tr-apy jest w trakcie przygotowywania
dokumentacji na drogg przez miejscowo56 Danilowo do skrzyZowania
w Pluriniakach. Gmina Sura2 natomiast realizuje odcinek drogi powiatowej do
granic gminy Sura2, tj. do drogi 2wirowej przezkt6r4 byl prowadzony objazd
przez miejscowoSi Dgbowina - podczas remontu drogi w Plu5niakach. pozostanie
do wykonania odcinek ok. 100 metr6w, do skrzyZowania w PluSniakach.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 15 os6b za, pny 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokofu.
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Ad.7.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany uchwaty nr
XXXVVITO/I4 Rady Miejskiej w Sura'2u z dnia30 stycznia 2014r. w sprawie
podwy2szenia kryterium dochodowego uprawniajqcego do przyznania
nieodplatnie pomocy w zakresie do2ywiania w formie zasilku celowego-
Swiadczenia pienig2nego na zakup posilku lub ZywnoSci.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.

Ad.8.
Zapoznano radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany nr III/23/18 Rady
Miejskiej w SuraZu z dnia28 grudnia 2018r. w sprawie okre5lenia zasad zwrotu
wydatk6w w zakresie doZywiania w formie posilku albo Swiadczeniarzeczowego
w postaci produkt6w ZywnoSciowych dla os6b objgtych wieloletnim rz4dowym
programem ,,Posilek w szkole i w domu" nalata20l9-2023.
Prryst4piono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zal4cznik do protokotu.

Ad.9.
Zapoznano radnych ze Sprawozdaniem z wysokoSci Srednich wynagrodzeri
naucrycieli na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego w szkolach
prowadzonych przez Gming Sura7 2a2022r.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, jakie dzialania podjgla szkola w celu
poprawienia wynik6w klas 6smych?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 Pani Dyrektor Zespolu Szk6l... wyst4pila do gminy
o zabezpieczenie Srodk6w finansowych na dodatkowe obowi4zkowe zajgcia
z jgzyka angielskiego i matematyki, po jednej godzinie tygodniowo, dla dw6ch
klas 6smych.
Sprawozdanie prryjgto bez uwag.

Ad.10.
Zapoznato radnych ze Sprawozdaniem z dzialalno6ci Gminnej Komisji
Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
w Gminie SwaLza2022r.
Sprawozdanie prryjgto bez uwag.

Ad.l1.
Zapoznano radnych ze Sprawozdaniem z dzialalnoSci Komisji Rewiryjnej,
Komisji ds. Gospodarki i Bud2etu i Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji 2a2022r.
Sprawozdanie przyjgto bez uwag.
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Ad.12.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny
i systemie pieczy zastgpczej oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na
lata2021-2023.
Sprawozdanie prryjgto bez uwag.

Ad.t3.
Zapoznano radnych z Informacjq Burmistrza z rcalizacji uchwal podjgtych
w 2022r. przez Radg Miejskq w Sura2u.
P owy 2sz4 informacj g prryj gto.

Ad.14.
Przyjgcie protokotu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
Prrystqpiono do glosowania protokotu.
Wynik glosowania: 15 os6b za, przy 15 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqczirik do protokolu.
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Ad.15.
Burmistrz Suraza, Pan Henryk Lapiriski, przedstawil informacjg z podjgtych
dzialafi miEdzy sesj ami :

- spotkanie z Dyrektorem Zespolu Szkol...., Paniq Dorot4 Marczuk, w celu
om6wienia spraw bieZqcych szkoty i przedszkola,
- ludzial w posiedzeniach Komisji ds. Gospodarki i Bud2etu oraz Komisji
Rewizyjnej,
- ud,zial w spotkaniu ,,Ekonomiczne Spiewanie kolgd" w KoZanach,
- spotkanie z przedstawicielami PKS NOVA w celu om6wienia zasad wsp6lpracy
przew ozu dzieci szkolnych,
- spotkanie z Wojewod4 Podlaskim w sprawie wspolpracy samorz4du
z wojew6dztwem,
- udzial w zebraniu sprawozdawczym OSP w Sura.Zu,
- fizial w uroczystoSciach zlo2enia przysiggi zolnierzy Podlaskiej Brygady
Terytorialnej w Biatymstoku,
- :udzial w posiedzeniach Komisji ds. Gospodarki i Budzetu oraz Komisji

Rewizyjnej,
- spotkanie z Dyrektorem Powiatowego Zarzqdu Dr6g w Biatymstoku w sprawie
zaplanowanych do remontu dr6g powiatowych na terenie gminy Sura2,
- udzial w uroczysto5ciach z tytutu objgcia stanowiska szefa Osrodka
Zamiejscowego Centralnego Wojskowego Centrum Rekrutacji w Biatymstoku
przez plk J aroslawa Kowalewskiego,
- podpisanie aktu notarialnego na przejgcie dziatki od Krajowego Osrodka
Wsparcia Rolnictwa usytuowanej nad rzek4 w Zawykach.



Ad.16.
Zapytania i wolne wnioski.
Pan Woloszczyk zwr6cil sig z pytaniem, jakie konkrety podjgto w rozmowach
z PKS NOVA? Ich oferta jest bardzo skromna, przy organizacji ostatniej
dyskoteki w szkole rodzice musieli we wlasnym zakresie dowieZi dzieci. Na
przykladzie gmin oSciennych do roku czasu korzystano z oferty PKS, a po tym
okresie powr6cono do dowozu we wlasnym zakresie.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz jest to dopiero pocz4tek naszej wspolpracy z PKS
NOVA, pojawiajq sig r62nego typu problemy, ale wsp6lnie je rozwi4zujemy. PKS
NOVA w okresie ferii Swiadcryl dla gminy uslugi w ramach bezplatnych
dodatkowych kurs6w dowoZ4c dzieci z kolonii w Domu Kultury na basen, opery.
Obecnie bgdq Swiadczyi ustugg dowozu dzieci z klasy I-III na naukg plywania na
basen w Bielsku Podlaskim. Zadafie realizowane z projektu, na kt6re gmina
otr zy mala do fi nansowanie.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem, na jakim etapie jest przygotowanie kuchni
przedszkolnej i od kiedy rozpocmie sig wydawanie posilk6w do szkoly oraz jal,t

byl koszt jej przygotowania?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 prawdopodobnie kuchnia rozpoczrie wydawanie
posilk6w od I marca 2023r. Zestawienie koszt6w prrygotowania kuchni zostanie
przygotowane ra nilblilsze spotkanie komisji.
Pan Owczarczuk zwr6cil sig z pytaniem, co gmina zrobila w sprawie bliskiej
obecno(ci wilk6w na terenie gminy Suraz? Czy zlohono pismo na zgodg ich
odstrzatu?
Pan Burmistrz stwierdzit, i2 na chwilg obecnq gmina otrzymala zgodg
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Srodowiska na ploszenie wilk6w. Uzyskanie
zgody na odstrzal graniczy z cudem, gdy?te mvierzgta s4 pod Scislq ochron4.
Zdaniem radnego Pana Owc zarczttka powinniSmy wystosowai pismo wskazuj 4ce
potrzebg odstrzalu rwierz4t, aby nie doszlo do tragedii. Zwr6cil sig z pytaniem,
kto gminie zaplaci za odstraszanie, skora sq to zwierzgta Paristwa, to i powinny
za tym i6i Srodki finansowe do gminy, kto jeszcze mialby dokonad tego
odstraszania ijak to ma wygl4dai?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmina wyst4pila z wnioskiem wskazuj4
niebezpieczeristwo ze strony wilk6w, kt6re podchodz4 blisko zabudowari
W odpowiedzi na nasz monit pozwolono jedynie na ich odstraszanie.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 w przypadku tych zwierz4t (wilka - hybrydy) kt6re
sq na terenie gminy SuraZ odstraszanie nic nie da, nale2y uczulii mieszkaric6w
aby sami tego nie czynili.
Pani Wyszkowska zasugerowala, i2 te zwierzg mo2e by6 zaralone wSciekliznq,
gdy2 bardzo blisko podchodzi do zabudowari. Co bgdzie, jak dojdzie do
pogryzienia zwierz4t domowych, np. ps6w, to epidemig mamy gotow4? Czy nie
warto by bylo uczulid sluZby weterynaryjne?
Pan Owczarczuk stwierdzil, i2 jest podstawa na odstrzal zwierzqt, gdyL zagingla
na terenie gminy SurnZ Pani z Rynek , kt6rej do dnia dzisiejszego nie znaleziono.
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Pan Bibulowicz stwierdzil, i2 Regionalna Dyrekcja Ochrony Srodowiska
w Biatymstoku nie wydaje decyzji zemvalalqcych odstrzal zxierz4t chronionych,
mo2na jedynie pisa6 w tej kwestii do Warszawy. Zdaniem radnego powinniSmy
skupii sig na uSwiadamianiu ludzi jak nalezy sig zachowai przy spotkaniu
z wilkiem.
Pani Wyszkowska zwr6cila sig z pytaniem, kto ma tak4 instrukcjg opracowa6
i wyda6, kto jest znawcqw tym temacie, bo na pewno nie Pan Burmistrz?
Pan Bibulowicz stwierdzil, i2 takq instytucj4 jest Regionalna Dyrekcja Ochrony
Srodowiska w Biatymstoku, tam naleiry *yriqpie.

Ad.17.
Sprawy r62ne.
Sohys wsi Sredziriskie, Pan Mierzwirisbi, zaponnl radnych z dokumentacj4
wykonanych prac na dzialce gminnej, tj. altana, droga prowadz4ca do niej,
ogrodzenie. JtL cztery lata mieszkaricy solectwa wlasnymi silami pr6bujq
ukoricryi budowg altany. Co roku Pan Burmistrz wskazuje, 2e nie ma Srodk6w
w bud2ecie wigc te prace s4 wykonyvane etapami. Na moj4 proSbg gmina
wykonala drogg dojazdow4 do altany, jednakjej wykonaniejest fatalne. Zdaniem
soltysa na wieS Sredziriskie, to nie ma Srodk6w w budzecie, ale na wykonanie
altany w Doktorcach, to znalazly sig Srodki w kwocie 16 tys. zl.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 to sami mieszkancy zadeklarowali pomoc przy
budowie altany, ale p62niej mieszkaricy odst4pili od swojej deklaracji. Jeszcze
razPan Burmistrz podzigkowal mieszkaricom wsi Sredzifskie za zaangalowarie
przy pomocy budowy altany, ogrodzenia, placu zabaw. Droga, o kt6rej mowa,
zostala naprawiona, dosypano kruszywo naturalne. Wyposazenie tego placu jak
i innych plac6w zabaw w innych solectwach wykonuj emy w miarg posiadanych
Srodk6w. W roku 2022 wszystkie Srodki z Odnowy Wsi trawity do miejscowoSci
Zawyki, gdy? zostalo ono wylosowane wSr6d solectw. W tym roku do Odnowy
Wsi zostalo wylosowane solectwo Doktorce. W budZecie na ten rok nie ma
zabezpieczonych 6rodk6w na wklad wlasny do Odnowy Wsi dofinansowanie jest
50Yo na 50o/o z gmin1, czyli jak otrzymamy kwotg 30 tys. zl., to gmina tak4 sam4
kwotg musi przeznaczyt w bud2ecie. Zdaniem Pana Burmistrza zaangailowanie
mieszkaric6w w prace na rzecz wsi jest trafnym dzialaniem, gdy2 przyczynia sig
do poszanowania wykonanych prac.
Soltys wsi Sredziriskie wskazal, i2 mieszkaricy wsi sq zbulwersowani, 2e dla
Doktorc na altang znalazly sig Srodki, a na wykoriczenie altany w Sredziriskich na
zakup desek nie ma rirodk6w.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 doszlo do blgdu w zam6wieniu desek, ale zostanq one
uzupelnione. i zakupione i do altany w Sredziriskich i do altany w Doktorcach.
Soltys wsi Sredziriskie zwr6cil sig z pytaniem, kto wykona dalsze prace przy
altanie' bo na pewno nie mieszkaricy wsi?

l0



Pani Przewodricz4ca zwr6cila sig. z pytaniem, z jaktch Srodk6w zaplanowano
realizaqg altany w miejscowoSci Sredziriskie, czy z projektu Odnowy Wsi, czy
ze Srodk6w funduszu soleckiego?
Pan Burmistrz stwierdzi, i2 solectwo Sredziriskie zawnioskowalo jedynie o zakup
material6w na altang z Odnowy Wsi, a wykonanie jej mieli dokonai mieszkaricy
wsi. Gdyby solectwo, w tym wniosku, wskazalo prawidlow4 iloSi material6w
niezbgdnych do budowy kompletnej altany, to byjej budowa nie przeciqgala sig

w czasie.
Zdaniem Sottysa wsi Sredziriskie, na wydarzenia kulturalne organizowane
w Domu Kultury powinien by6 zapewniony dow6z mieszkaric6w z teren6w
wiejskich.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 w Zadnej gminie nie ma tak, aby gmina zapewniala
dow6z na wydarzenia kulturalne.
Sottys z Rynek, Pan Litwiiczuk, wnioskowal o usunigcie pozostalych karp po

wykarczowaniu krzak6w na drodze gminnej.
Pan Burmistrz stwierdzil, iz czg{(, karp zostanie usunigta ze Srodk6w
przewidzianych na utrzymanie dr6g na terenie gminy.
Pan Litwiriczuk wnioskowal, aby prry rozbudowie oSwietlenia ulicznego
uwzglgdnid dodatkowe lampy w miejscowoSci Rynki za kapliczk4.
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ stupy o kt6re wnioskuje sohys s4 usytuowane na

prywatnej dzialce, a gmina nie ma obowigku ich oSwietlania.
Pan Litwiiczuk wnioskowal o montaz drzwi do toalety usytuowanej za Swietlic4
wiejsk4 w Rynkach.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 toalety majduj4 sig wewnqtrz budynku, a t4
zewngtrzn4 naleZaloby najpierw uporz4dkowa6, a dopiero p6Lniej zamontowa6
drzrvi.
Sottys z Zimnoch, Pani Borowska, wnioskowala, aby na skrryZowaniu
w Zimnochach wstawii drogowskaz z numerami posesji i nazw4 miejscowoSci
Zimnochy Susly. Zwr6cila siq z pytaniem sohys, dlaczego nie poinformowano jej
o terminie losowania solectwa wytypowanego do programu Odnowa Wsi?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz tabliczka zostanie zam6wiona, a z pracownikiem
wyjaSnig brak zaproszenia dla sohysa.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 solectwo Zimnochy nie bralo udzialu
w losowaniu do programu Odnowy Wsi, ze wzglgdu na to, i2 wyremontowana
zostala w solectwie Zimnochy Swietlica wiejska.
Sohys Rynek wnioskowal o dokoriczenie drogi betonowej w Rynkach.
Pan Burmistrz stwierdzila, i2 ta czgst betonowa byla wykonana ze Srodk6w
soleckich, je2eli bgd4 wyodrgbnione Srodki soleckie w bud2ecie gminy,
a solectwo w dalszym ci4gu bgdzie o ni4 wnioskowai, to moina jq wykona6.
Sottys Rynek stwierdzil, i2 gmlna otrzymuj e dofinansowaniaz zewnEtrz na drogi.
Pan Burmistrz stwierdzi, iz gmina nie otrzymuj e dofinansowania na bieZ4ce
utrzymanie dr6g gminnych, remonty dr6g s4 wykonywane z budZetu gminy.
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Pan Woloszczyk zwrocil sig z pytaniem, jak4 kwotg przewidziano za
przygotowywanie pelnych posilk6w w szkole i czy to nie pora, aby powiadomid
rodzic6w w tej sprawie?
Pan Burmistrz stwierdzil, iZ kuchnia rozpocznie przygotowywanie posilk6w
w kuchni przedszkolnej, jak otrzymamy stu| z Urzgdu pracy. Natomiast koszt
przygotowania posilku do szkoty bg&ie podobny, jak koszt przywoZonego
cateringu do szkoly, r62nica moZe wyniedi ok. lzl.
Soltys miej scoworici Sredziriskie, wnioskowal o wykarczowanie kzak6w na
drodze Rynki -Sredzi6skie.
Pan Burmistrz stwierdzi, i2 jest to droga powiatowa i wyst4pimy z t4 spraw4 do
Powiatu.
Soltys Sre&iriskie wnioskowal, aby drogg do altany wybetonowa6, to jest koszt
ok. 7 tys. zl, mohnafiozy(, drena2 do istniejqcej w bliskiej odleglo6ci crynnej
studzienki.
Pani Dziemianiuk wnioskowala, aby wyst4pi6 do powiatu o odmalowanie pas6w
dla pieszych od strony mostu przy sklepie Arhelan orazposprzqtanie poboizy na
trasie SuraZ-Borowskie.
Pan owczarczuk stwierdzil, iz altankg wybudowano w miejscowosci Sredziriskie,
ale drogi do niej nie uwzglgdniono. Ta obecna droga wyglqda jak wysypisko
(mieci, cyt. zamiast pol metra drogi wykorytowad, przywie66 krusrywo 2eby to
ladnie wygl4dalo i cry zima czy lato, czy wiosna, czy jesieri, zawsze moZna bylo
dojecha6. To Pan po prostu zawsze oszczgdza, a z tego oszczgdzania,to my teraz
bgdziemy jednak musieli, to co Pan nawilzl wywieS6, wykorytowa6 i drugiego
kruszywa nawieS6." Wnioskowal radny, aby wskaza(, ile kosztowaty gming
povvyZsze prace i material. Ten Zwir, kt6ry zostal nawieziony na t4 drogg przy
opadach deszcnt usuwa sig na sqsiedni4 14k9. Jaki kosa byl tego nawoZenia?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 nie znamy koszt6w. Je2eli gmina
zacmie wykonywai drogi betonowe, to trzeba liczy( sig z zwigkszonymi
wydatkami na drogach. Stwierdzil, iZ w rozmowach z soltysem solectwa
Sredziriskie, wskazano w pierwotnej wersji jedynie jej utwardzenie, a nie
wybetonowanie.
Pan Soltys Sredziriskie wskazal,i|mlglby by6 i ten gruz kt6ry zostal nawieziony,
ale nale2alo wykorytowai drogg ok. pol metra i to zasypai tym gruzem.
Pan Karczewski stwierdzil, iZ w mieScie Sura2 z ulicy Placowej i Cmentarnej
sptywa Zwir na drogi asfaltowe i je zanieczyszcza, teZ wypadaloby co5 z tym
zrobi6.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 w Kowalach, r6wnie2 Zwir z drogi gminnej
sptywa na asfalt.
Pan Sekretarz zapoznal radnych z pismem Pani bibliotekarki Miejsko Gminnego
O5rodka Kultury w Sura2u w sprawie zabezpieczenia Srodk6w finansowych
w kwocie 4 tys. zl. na wklad wlasny do zakupu ksiq2ek do biblioteki miejskiej.
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 do tematu wr6cimy na spotkaniu komisji.



Ad.l8.
Zakohczerie obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sura2u o godz. 1130.

Pani Agnieszka

Miejskiej

ojda
Agnieszka Edyta Ft ipauk-ianojda

Protokolowala: S. Filipczuk
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PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 22 lutego 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: PrzYiqto

oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstrzymujqcy

Przyjqcie porzqdku obrad 15 0 0

ZAKzysAof Bibulowicz

ZAMiroslaw Danilczuk

LutitaDziemianiuk

ZAAgnieszka Edyta Filipczuk-Zamo.ida

ZAPawel Jaroszko

ZAlgnracy Karczewski

ZAAgnieszka Klosko

Kzysaof lvilodzianowski "'
ZAIwona N

ZABogdan Owczarczuk

ZAKzysztof Pankowski

ZAAdam Sosnowski

ZAWieslaw Marian Woloszczyk

ZAHalina Wyszkowska

ZATeresa Zimnoch

111

SURAZ

1

ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
z dnia 22lutego 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto
Gtosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw WstzymujEcy

2 Projekt uchwaly w sprawie zmian w
bud2ecie gminy na 2023r.

't5 0 0

Bibulowicz ZA
Mi Danilczuk ZA
Julita emianiuk z
Agnieszka F ilipczuk mojda ZA
Pawel Jaroszko

lgnacy Karczewski ZA
Agn Klosko ZA
Krzysztof M{odzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pa ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA

kowskaHa rna ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1
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SURAZ

PROTOKOT GLOSOWANIA
zdnia22lutego 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glos oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

Projekt uchwaty w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Sura2 na lala 2023-2029.

13 0

ZAKzysztof Bibulowicz

WSTRZMiroslaw Danilczuk

ZAJulita Dziemianiuk

Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
ZAPawe.l Jaroszko

lgnacy Karczewskl ZA
Agnieszka Klosko

Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk WSTRZ
Kzysztof Paikowski

ZAAdam Sosnowski

Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

2

ZA

ZA
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SURAZ

PROTOK6t. GLOSOWANIA
zdnia22lutego 2023 r.

Glosowanie .iawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjqto

oddane

Punkt
pozEdku

obrad

Pnedm ot n ta Za Pzeciw Wstrzym ujEcy

4 Projekt uchwaly w sprawie pomocy
fi nansowej Powiatowi Bialostockiemu na
dofinansowanie zadania pod
nazwq,,Opracowanie dokumentacji
projektowej na: Przebudowe z
rozbudowq drogi powiatowej Nr 1517 B
Turo6d Dolna-S ura2 wraz z pzebudowq
mostu na cieku bez nazwy Um Kowale
(gm. Suraz)"

15 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
J u lita ztemtaniuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk mojda ZA
Pawel Jaroszko zA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klos ZA
Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk zA
KzysAof Pankowski zA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Wotoszczyk ZA

alina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1
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SURAZ

PROTOK6t. Gt-OSOWANIA
z dnia 22lutego 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do gbs6wania: 15
Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
pozadku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw WstzymujAcy

5 Projekt uchwaly w sprawie pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na
dofinansowanie zadania pod
nazwq,,Opracowanie dokumentacji
projektowej na: Pzebudowq z
rozbudowE drogi powiatowej Nr 14888
na odcinku ul. Zabludowskiej w Sura2u
(od skzy2owania z ul. Bialostockq do
skrzyzowania z ul. 1'l Listopada i Nr
15218 na odcinku ul. Pilsudskiego w
Sura2u do granicy gminy (gm. Sura2)"

15 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita lan iu k ZA
Agnieszka Edyta FilipczulG amojda

Pawel Jaroszko

lgnacy Karczewski

Agnieszka K ko

KzysAof ki ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owcz-rczuk ZA
Kzysaof ikowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA
ZA
ZA
ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia22lutego 2023 r.

Rezultat glosowania: Przyjqto

Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Za Pzeciw Wstzymujqcy

7 Projekt uchwaty w sprawie zmiany
uchwaly nr XXXVI/170/14 Rady
Miejskiej w Sura2u z dnia 30 stycznia
2014r. w sprawie podwy2szenia
kryteriu m dochodowego uprawniajqcego
do pzyznania nieodplatnie pomocy w
zakresie do2ywaiania w formie zasilku
celowego- Swiadczenia pienigznego na
zakup posilku lub 2ywno6ci.

15 0 0

Krzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk

Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA
Krzysztof Mlodzianowski

lwona Nowicka

Bogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15

Liczba oddanych glos6w: 15

ZA

ZA
ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia22lutego 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: '15

Liczba oddanych glos6w: 15

Rezultat glosowania: Ptzyiqto
Glosy oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujacy

I Projekt uchwaly w sprawie zmiany nr
llll23l18 Rady Miejskiej w Sura2u z dnia
28 grudnia 2018 Rady Miejskiej w
Sura2u z dnia 28 grudnia 2018r. w
sprawie okreslenia zasad zwrotu
wydatkow w zakresie do2ywiania w
formie posilku albo Swiadczenia
zeczowego w postaci produkt6w
2ywno6ciowych dla os6b objqtych
wieloletnim zqdowym
programem ,,Posilek w szkole i w
domu" na lala 2019-2023.

15 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dziemianiuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
lgnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko

Kzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka

Bogdan Owczarczuk ZA
Ktzysztof Pankowski ZA
Adam Sosnowski ZA
Wieslaw Marian Woloszczyk ZA
Halina Wyszkowska ZA
Teresa Zimnoch ZA

1t1

ZA

ZA



SURAZ

PROTOKOL GLOSOWANIA
zdnia22lutego 2023 r.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: .ls

Liczba oddanych glos6w: i5

Rezultat glosowania: PrzyjQto

oddane:

Punkt
porzqdku

obrad

rzedmiot glosowaniaP Za Pzeciw Wstzymujqcy

I Przyjgcie
M iejskiej

protokolu obrad z )fiXVl Rady
w Surazu.

15 0 0

Ktzysztof Bibulowicz
ZA

Miroslaw Danilczuk
ZA

ulita Dziemianiuk
ZA

yta Filipczuknieszka a ZA
Pawel Jaroszko

gnacy Karczewskt
ZA

Ag nieszka Klosko
ZA

Mlodzianowski
ZA

lwona Nowicka
ZA

Bogda n Owczarczuk
ZA

PalrK
ZA

Adam Sosnowski
ZA

Wieslaw Marian oloszczyk ZA
Halina Wyszkows ka ZA
Teresa Zimnoch

ZA

1t1

ZA


